
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr LII 

LII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 9 stycznia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 9 stycznia 2023 r. o godz. 16:30, a zakończono o godz. 17:05 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin złożył życzenia Noworoczne, następnie otworzył  

LII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. Poinformował, że sesja ma charakter nadzwyczajny  

i odbywa się na wniosek Burmistrza, następnie odczytał treść tego wniosku wraz  

z zaproponowanym porządkiem obrad. Dodał, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym 

obrady są nagrywane, transmitowane na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk, a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie 

internetowej Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 Po sprawdzeniu obecności, Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności i systemem, 

w sesji uczestniczy 12 Radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach 

może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Następnie przywitał wszystkich 

obecnych oraz oglądających obrady. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin zapytał czy są wnioski o zmianę 

przedstawionego porządku obrad i wobec ich braku, odczytał porządek obrad. 



3. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poprosił Skarbnik Gminy o przedstawienie 

projektu uchwały. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk wyjaśniła, że łączna kwota wydatków kwalifikowanych na 

nowe zadanie wynosi 637.961,63 zł., a kosztów pośrednich 95.694,24 zł., kwota 

dofinansowania stanowi 85% to jest 542.267,32 zł.  

Burmistrz Andrzej Wesołowski dodał, że rozliczenie jest skomplikowane, wymienił zakres 

prac, które będą wykonane na PRZOK-u i wyjaśnił, że pilotażowo będzie utworzony punkt 

wymiany rzeczy używanych, gdzie mieszkańcy będą mogli przekazać rzeczy, które inni będą 

mogli zabrać. 

 

Na pytanie Radnego Tomasz Gali czy teren PSZOK-u będzie powiększony, Burmistrz 

potwierdził, że ogrodzenie zostanie przesunięte, a teren powiększony.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij wyjaśnił, że uchwałą Rada wyraża zgodę na 

wprowadzenie środków nie pochodzących z pobierania opłat, jako środków dodatkowych, 

następnie odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LII/277/2023 

 

 



4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2023 r. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk wyjaśniła, że podjęcie uchwały jest konieczne między innymi 

ze względu na otrzymane dofinansowanie do wniosku na zadanie pod nazwą „Rozbudowa  

i modernizacja Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Tułowicach” z Unii 

Europejskiej w kwocie 81.340,10 zł.  

Dodała, że dodatkowo do kosztów kwalifikowanych z tego projektu zostały przyznane środki 

na tzw. koszty pośrednie stanowiące 15% wydatków kwalifikowanych, które mogą być 

przeznaczone na cele związane z projektem. Łącznie jest to kwota 95.694,24 zł., z tym że 

wkład własny, konieczny do dopłacenia przez Gminę wynosi 14.354,14 zł.  

Skarbnik powiedziała, że po stronie wydatków zostały wprowadzone środki na zakup 

żywności Przedszkolu Publicznym w wysokości 53.500,00 zł., dodatkowo zapewniony został 

wkład własny na koszty pośrednie do zadania na rozbudowę PSZOK-u, pozostała część 

środków została wprowadzona jako zwiększenie usług do oświetlenia ulic. 

Wyjaśniła, że w kwocie, którą Gmina otrzymała od Syndyka były również zaległości z tytułu 

opłat za wodę i dotyczą Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Ostatnią pozycją są środki na zakup materiałów i wyposażenia i dotyczą zakupów na 

obiektach sportowych.  

Skarbnik poinformowała, że po stronie wydatków majątkowych została wprowadzona kwota 

35.000,00 zł. na budowę zbiornika do retencjonowania wód opadowych i roztopowych  

w Szydłowie oraz środki, łącznie z wkładem własnym na realizację zadania związanego  

z PSZOK. Zostały dokonane przesunięcia środków na wnioski jednostek. 

 

Radny Tomasz Gala zapytał czy związku z przeznaczeniem dodatkowych 35.000,00 zł. na 

budowę zbiornika w Szydłowie jakieś prace ruszą w tym roku. Burmistrz określił położenie 

zbiornika i omówił inwestycje w Szydłowie, planowane w najbliższym czasie. Poinformował 

o złożeniu do PROW-u wniosku o dofinansowanie przebudowy dróg lokalnych ulicy 

Kwiatowej i części ulicy Sosnowej wraz z kanalizacją deszczową w Szydłowie, a do 

Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych złożony został projekt przebudowy 300 metrów drogi  

w Ligocie Tułowickiej za boiskiem, w kierunku drogi wojewódzkiej, droga będzie asfaltowa, 

na podbudowie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 



NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LII/278/2023 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk wyjaśniła, że wieloletnia prognoza finansowa łączy się ze 

zmianami, które zostały wprowadzone do budżetu. Dodała, że z tego względu, że zostały 

zwiększone dochody i wydatki budżetu, zostały one wprowadzone do wpf, urealnione zostały 

również wydatki majątkowe. Zmianie uległy również środki bieżące i majątkowe 

finansowane z budżetu europejskiego i są odzwierciedleniem zmian w budżecie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr LII/279/2023 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Radny Tomasz Gala przekazał Burmistrzowi prośbę Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych 

o przygotowanie za 2022 r. opisu inwestycji z wyszczególnieniem kwot dotacji jakie Gmina 

otrzymała na daną inwestycję i zaangażowanych środków własnych. Zaproponował aby od 

przyszłego roku przygotowywać półroczne foldery, wydrukowane i upubliczniane, żeby 

zawierały informacje o inwestycjach i głównych imprezach, które były organizowane przez 



Urząd na naszym terenie. 

Przewodniczący podał terminy : 

posiedzenie Komisji – 26 grudnia br. godz. 16:30, 

sesja – 30 grudnia br. godz. 16:30. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin 

zamknął obrady LII sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


